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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 9 de novembre de 2023, a les 09,36 hores, a la Sala de Juntes 
del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió ordinària 
el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents:  

(Amb vot) 

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: 
Rosa Mª Donat Beneito 

Vicerector d’Internalització i 
Multilingüisme: Carles Padilla Carmona 

Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín 
Aldás-Manzano 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i 
Vida Saludable: Pilar Serra Añó 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Marcos Durá Gimeno 

Degà de la Fac. de Medicina: Amparo Ruiz 
Saurí 

Secretaria de la Facultat de Dret, per 
delegació del Degà: Clara Viana Ballester 

Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degà Fac. Ciències de l’Activitat Física i 
Esport: Ferran Calabuig Moreno 

Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez 
Alenda 

Degà Fac. Ciències Socials: Albert Moncusí 
Ferré 

Degana Fac. Ciències Biològiques: Carmen 
Baño Aracil 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

Representant departaments: Juan 
Gambini Buchón 

Representant departaments: Vicente 
Andrés Sanchis Berenguer 

Representant departaments: Roc Ros 
Palau 

Representant del Consell Social: Francisco 
José Marín Crespo 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 

Representant PDI Doctor: Inmaculada 
Rosa García Robles 

Representant PDI Doctor: Enric Josep 
Valor i Micó 

Representant PDI Doctor: Ana María 
Gómez Tafalla 

Representant PDI Doctor: Francisco 
Miguel Martínez Arnau 
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Representant PDI Doctor: Sergio 
Maruenda Bataller 

Representant PAS: Laura Coscollá 
Pascual 

Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 

Representant PAS: José Francisco 
Martínez Pastor 

Representant Estudiantat: Alejandro 
Navarro García 

Representant Estudiantat: Valeria Ruiz 
García 

Representant Estudiantat: África Vercher 
Ballester 

PAS designada per la Rectora: Vicenta 
Alandí Palanca 

PAS designada per la Rectora: Fuensanta 
Domenech Roda 

 

 

 

 

(sense vot): 

Degà Fac. d’Infermeria i podologia: Antonio 
Merelles Tormo 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana de la Fac. de Magisteri: Ana Maria 
Botella Nicolás 

Degana Fac. Química: Adela Mauri Aucejo 

Degana Fac. Farmàcia: Hortensia Rico 
Vidal 

Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 

Directora de l’Escola de Doctorat: Mª 
Amparo Tórtola Baixauli 

President Junta del PDI: Aniceto 
Masferrer Domingo 

Presidenta Junta PAS:  Carmen 
Hernández Ortega 

President Comitè d’Empresa: Juan Miguel 
Soria García 

 

------------------ 

 

Excusen la seua assistència els membres següents:  

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives: Helena Rausell Guillot; Degà Fac. 
Economia, Francisco Muñoz Murgui; Representant Instituts universitaris, Francisco Alonso 
Pla; Representant PDI Doctor, Marcela Isabel Jabbaz Churba; Representant PDI Doctor, 
Jesús Olavarría Iglesia; Representant PDI Doctor, Emilia Ferrer García, Representant PDI No 
Doctor, María Ángeles Serrano Mendizábal, Representant PDI No Doctor, Daniel Tordera 
Salvador i Representant PIF, Víctor Moreno Soler. 

 

 

 

Per a tractar els punts del següent 
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ORDRE DEL DIA: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 3 d’octubre de 2023. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, dels Criteris per a l’elaboració de l’oferta dels ensenyaments 
de grau i màster per al curs 2024-2025. 

4. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal d'una plaça de professor 
titular d’Universitat amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació 2023 (places vacants en 
àrees de coneixement amb situacions estructurals greus). 

5. Aprovació, si escau, de sol·licitud de canvi d’adscripció de centre. 

6. Proposta i aprovació, si escau, de la convocatòria i barem dels Premis 
Extraordinaris de Doctorat, per al curs acadèmic 2023-2024. 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació del Reglament per a la creació 
i funcionament de les Càtedres de la Universitat de València, aprovat per ACGUV 
267/2017 de 31 d'octubre. 

8. Aprovació, si escau, de contractes de llicència d’us i explotació. 

8 bis.  Aprovació, si escau, dels reconeixements d’spin-off de la Universitat de València. 

9. Aprovació, si escau, del Reglament de la Nau Gran. 

10. Aprovació, si escau, del Codi de Convivència i Bones Pràctiques de la Universitat 
de València. 

11. Aprovació, si escau, de la proposta de les qüestions generals dels Estatuts de la 
Universitat de València que requereixen modificació per adaptar-los a la LOSU. 

12. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

13. Torn obert de paraules. 

 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 
declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 3 d'octubre de 2023. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 288/2023. “Aprovar l’Acta del Consell de Govern de 3 d’octubre de 
2023”. 
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2. Informe de la Senyora Rectora. 

La Sra. Rectora dona la benvinguda als assistents en aquesta sessió ordinària del Consell de 
Govern del mes de novembre, que encara la recta final de l’any 2023. 

Destaca que a nivell universitari, l’any estarà marcat per l’entrada en vigor de la Llei Orgànica 
del Sistema Universitari, la LOSU, però a nivell global, en la nostra part de l’hemisferi, continua 
marcat pel drama de la immigració a la Mediterrània motivada per les greus desigualtats 
entre el Nord i el Sud, així com pels conflictes bèl·lics; uns que ja es prolonguen en el temps, 
com la guerra civil a Síria i  la iniciada per Rússia a Ucraïna, i altres, de nous, com la situació 
bèl·lica a Israel i Gaza. 

En línia amb el manifest de CRUE-Universidades Españolas, i atenent als nostres valors, 
recollits als nostres Estatuts, la Sra. Rectora explica que la Universitat de València no pot 
deixar de reiterar el seu compromís amb la pau, la justícia, els drets humans i els valors 
democràtics. 

Eixos valors fonamentals de la nostra Universitat, explica que ens han de dur a condemnar 
tot tipus de violència, i no hi ha excepció que justifique els atemptats terroristes de Hamás a 
Israel, ni la presa d’ostatges. El dret d’Israel a la seua defensa ha d’estar emmarcat en el 
Dret Internacional i el Dret Internacional Humanitari, planteja la Sra. Rectora. No hi ha lloc 
per a una vulneració de Drets Humans, ni causa que justifique un càstig col·lectiu a la 
població civil de Gaza, ni raó que impedisca assegurar les instal·lacions de les Nacions 
Unides, escoles, hospitals i centres sanitaris i campaments de refugiats. S’ha de garantir un 
accés humanitari ràpid i sense traves que facilite l’entrada a Gaza de subministraments 
vitals. 

Manifesta que des de l’aposta pel diàleg i la negociació per a la resolució d’un conflicte bèl·lic 
que permeta garantir la pau i estabilitat d’aquest territori, la Universitat de València ha 
d’estar a allò assenyalat per l’Organització de les Nacions Unides: la preocupació pel perill 
d’una acció indiscriminada o desproporcionada i el respecte al Dret Internacional i la petició 
d’un alto el foc humanitari a Gaza. 

Seguint amb el seu informe, la Sra. Rectora exposa que fa poc més d’un mes des de la 
darrera reunió del consell de Govern i com tots els anys, octubre és un més marcat per la 
celebració del dia del nostre poble, el 9 d’octubre, celebrant la creació de l’antic Regne de 
València per part de Jaume I, qui va aconseguir l’autorització per crear una universitat al nou 
Regne, i que, en 1499, esdevindria realitat en la forma de l’Estudi General de València, la 
nostra Universitat. 

Destaca que enguany, la distinció de la Generalitat Valenciana al Mèrit Científic ha estat 
concedida a l’equip de cirurgia cardíaca de l’Hospital Universitari La Fe dirigit pel Dr. Juan 
Martínez León com a cap de servei. El Dr. Martínez León és catedràtic de Cirurgia de la 
Facultat de Medicina i Odontologia de la nostra Universitat, motiu pel qual, diu la Sra. Rectora 
que ens hem de sentir ben orgullosos i orgulloses dels èxits no sols d’un professional 
altament qualificat que forma part de la nostra comunitat universitària, sinó de comptar amb 
un sistema públic de salut de qualitat. 

D’igual manera, planteja la Sra. Rectora, que ens hem de sentir orgullosos i orgulloses de 
l’elecció com a president del Comitè de Bioètica de la Comunitat Valenciana del Dr. Vicente 
Bellver Capella, catedràtic de la nostra Facultat de Dret i director del seu Departament de 
Filosofia del Dret i Política. 



CONSELL DE GOVERN 9 DE NOVEMBRE DE 2023 

Universitat de València 

 -5- 

A més, dona també l’enhorabona i la seua felicitació a l’Institut d’Investigació en Psicologia 
dels Recursos Humans, del Desenvolupament Organitzacional i de la Qualitat de Vida 
Laboral, IDOCAL, que ha celebrat el seu quinzè aniversari. 

Igualment, felicita a la Delegació de la Rectora per a Estudiants, l’equip tècnic del Servei de 
Dinamització i Informació, i a tots els serveis i associacions i col·lectius d’estudiants que han 
fet que, un any mes, en octubre, celebrem el nostre Festival de Benvinguda a tots els nostres 
Campus.  

Aquestes trobades, permeten conèixer millor la nostra Universitat i que, un cop iniciat el 
curs, ofereixen un ampli ventall d’activitats a l’estudiantat. Una celebració de l’Obertura de 
Curs que es va cloure, ahir de vesprada, amb el Concert Oficial d’Obertura de Curs Acadèmic 
celebrat al Palau de la Música a càrrec de la nostra Orquestra Filharmònica què, al llarg dels 
darrers mesos, ha estat realitzant les proves d’accés en el marc de la renovació permanent 
que té lloc cada any. 

Aprofita per donar l’enhorabona a totes i tots els artistes i a l’equip tècnic de la Fundació 
General que li dona suport, a l’Aula de Música i a la Vicerectora de Cultura i Societat. 

Continua la Sra. Rectora explicant que aquest mes també ha tingut lloc a la nostra 
Universitat la Conferència de Deganats d’Arts i Humanitats, acollida per la Facultat de 
Filologia, Traducció i Comunicació, i dona l’enhorabona a la degana, i la resta de degans de 
l’àrea, per la vostra iniciativa. 

A més, comenta que també hem acollit la vintena edició de la Trobada de Responsables de 
Protocol i de Relacions Institucionals de les Universitats Espanyoles, el Primer Congrés 
Internacional de Dones en Ciències de l’Esport a la Facultat de Ciències de l’Activitat Física i 
l’Esport i, s’ha lliurat els premis del Concurs de Cultura Financera a la Facultat d’Economia; i 
dona l’enhorabona tant al Gabinet de la Rectora com als degans dels centres, per aquestes 
iniciatives.  

Es refereix a continuació a que la Universitat de València ha acollit la reunió de la Comissió 
de Reclamacions de plans d’estudi del Consejo de Universidades de España, i considera que 
totes aquestes activitats són exemple del nostre dinamisme i de la situació de la Universitat 
de València en el conjunt del Sistema Universitari. 

Una situació que, en termes d’investigació, es fa palesa al Portal d’Investigació de la 
Universitat de València que recentment s’ha presentat. I és per això que vol felicitar al 
Vicerector d’Investigació, per aquesta iniciativa, liderada per les estructures d’investigació 
de la Universitat coordinades des de la vicegerència d’Investigació, Transferència i Innovació. 

En aquest mes, informa la Sra. Rectora, ha tingut lloc el Valencia Digital Summit, i s’ha 
celebrat la primera Jornada sobre Dona, Ciència i Lideratge de l’associació ASEDECIA. En 
totes aquestes activitats la Universitat de València ha estat present, en el marc de les 
nostres polítiques actives en aquests àmbits. En eixe sentit, felicita a la Dra. Margarita Parra, 
catedràtica de Química Orgànica i directora de l’Institut Interuniversitari de Reconeixement 
Molecular i Desenvolupament Tecnològic de la Universitat de València, per haver estat 
reconeguda per la revista FORBES com una de les cent dones més influents d’Espanya. 

En el marc del vint-i-cinquè aniversari de l’obertura del Campus d’Ontinyent de la nostra 
Universitat hem rebut d’aquesta ciutat de La Vall d’Albaida el premi Roure que lliura el grup 
Compromís. 



CONSELL DE GOVERN 9 DE NOVEMBRE DE 2023 

Universitat de València 

 -6- 

També comunica la Sra. Rectora que en l’edició d’enguany dels Premis de les Arts 
Escèniques Valencianes, el projecte teatral europeu “Escena Erasmus” de la nostra 
Universitat ha rebut el premi d’honor. Un premi que completa una trajectòria de 
reconeixements entre els quals es troba la distinció Joan Lluís Vives de la Generalitat 
Valenciana a l’aportació valenciana a la construcció Europea l’any 2021, el Premi Dia 
d’Europa de la Delegació del Govern d’Espanya a la Comunitat Valenciana en 2022, el Premi 
Nacional de Teatre Universitari i el Premi Europeu Carlemany de la Joventut 2011. 

És per això que dona l’enhorabona a l’equip d’Escena Erasmus, a les persones que 
l’impulsaren, especialment al Dr. Antoni Tordera, i als vicerectors actuals de Cultura i 
Societat i d’Internacionalització i Multilingüisme que al llarg dels darrers anys han contribuït 
a incrementar la projecció d’aquest projecte teatral. 

I, en aquests premis, destaca que la professora de dansa a aquest projecte, Christine Cloux, 
haja rebut el premi a Millor Ballarina, i ha format també part de l’equip de dansa de la 
Universitat de València, que ha guanyat el premi a millor ballarí. 

La Sra. Rectora lamenta el decés del doctor Peregrín Olcina Amador, catedràtic jubilat de 
Química Física de la nostra Universitat.  

Seguidament, informa al Consell de Govern els nomenaments del catedràtic d’Històrica 
Contemporània Joan del Alcázar com a director d’activitats culturals-delegat per al Campus 
de Gandia, després de la finalització dels seus serveis com a director d’activitats del quarantè 
aniversari del Centre Internacional de Gandia de la Universitat de València, així com de la 
professora del Departament d’Història de l’Art, Maria Luisa Vázquez de Agredos, com a nova 
conservadora del Patrimoni Artístic de la Universitat, en substitució, a petició pròpia, del 
professor Adrià Besó, del mateix departament, a qui agraeix els serveis prestats i la 
dedicació a l’important patrimoni artístic de la nostra Universitat. 

A continuació la Sra. Rectora exposa que estem en la recta final de l’any, tenint lloc, d’acord 
amb la normativa estatal i autonòmic, el procés d’elaboració i aprovació dels diferents 
pressupostos de les Administracions Públiques i dels Sectors Públics Administratiu, 
Institucional, Instrumental i Empresarial. 

En aquest context, les Rectores i Rectors van celebrar una reunió amb el President de la 
Generalitat i una altra amb el Conseller d’Educació Universitats i Ocupació, per a parlar de la 
posició del Consell al respecte, i en les quals dibuixaren que les previsions de la Generalitat 
Valenciana són de manteniment en 2024 de l’assignació pressupostària al Sistema 
Universitari Públic Valencià consignades per a 2023 per l’anterior govern, en el qual, com ja 
ha denunciat en reiterades ocasions la Sra. Rectora, es va “premiar” i sobrefinançar la 
Universitat Politècnica de València. 

Anuncia que continuarem, un any més, en un escenari pressupostari que té un caràcter 
restrictiu, i tot sembla que, a nivell estatal, es mantindrà la taxa de reposició, encara que 
amb un marge com els darrers anys, que no ens ha permès, però, recuperar-nos encara del 
procés de desfuncionarització experimentat en els temps més restrictius dels pressupostos 
públics. 

No obstant això, exposa que els nostres equips econòmics continuen treballant com fins ara 
per tal que la participació de la Universitat de València en la distribució de fons en el Sistema 
Universitari Públic Valencià siga la que ens pertoca, i vol agrair el treball que esta fent-se en 
aquest equips econòmics. 
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Però recorda la Sra. Rectora que continuem en un marc d’incertesa política en el govern 
d’Espanya en funcions, i també a nivell universitari tenim la incertesa del finançament de la 
LOSU. Una implantació que ja és un fet, que culminarà a finals d’any, rebutxant la moratòria 
de dos anys que s’havia demanat. I encara que s’han demanat tres vegades les quantitats 
del cost de la implantació de la LOSU, a l’assemblea de la CRUE celebrada la passada 
setmana, encara no hi havia resposta per part del Govern de l’Estat. El mateix dia de 
l'assemblea, el president de la sectorial, Rector de la Universitat de Barcelona, va tindre una 
entrevista amb el Secretari General d’Universitats, José Manuel Pingarrón, que li va 
transmetre que esta setmana tancarien ja els números i que li va dir que no volia ser “ni 
pessimista ni optimista”, i que el ministre s’excusava en que estava en funcions. En aquesta 
reunió també van tractar la situació de la figura del professorat substitut i les 
incompatibilitats d’aquest col·lectiu, que afecta pràcticament a totes les Universitats. I 
encara que el Sr. Pingarrón reconeixia era un problema generat per la llei estatal, que eren 
conscients i calia modificar la llei, però mentrestant, demanava a les Comunitats Autònomes 
que intentaren arreglar-ho. La Sra. Rectora qualifica la situació en algunes universitats com 
dramàtica en moltes universitats. 

Amb aquesta situació d’incertesa, la Sra. Rectora agraeix als membres del Consell i al 
conjunt de la comunitat universitària el treball extra que està realitzant-se especialment als 
departaments, centres, per part del Vicerectorat i del servei de PDI.  

La Sra. Rectora destaca que aquest treball fet per les persones de la nostra Universitat, ens 
ha situat en el rànquing de Shanghai com la primera universitat d’Espanya en Administració 
i Direcció d’Empreses, Dret i Turisme, i entre les tres primeres en Ambient i Ecologia, 
Ciències Atmosfèriques, Ciència i Tecnologia dels Aliments, Educació, Medicina Clínica, Salut 
Pública, Química i Teledetecció. I, a nivell mundial, entre les 100 primeres en Ciències 
Atmosfèriques, entre les 150 primeres en Física i Salut Pública, i entre les 200 primeres en 
Dret i Infermeria. 

Per altra banda, la Sra. Rectora informa que a l’Assemblea de la CRUE també va plantejar 
l’assumpte dels àmbits de coneixement, que afecta especialment a la Facultat de Ciències 
Biològiques. Al respecte, el president de la sectorial de docència confirmà la recepció de 
l’escrit i va afegir que tenien previst reunir-se el dia 22 de novembre amb l’executiva amb la 
intenció de fer un informe per dirigir-lo al Ministeri.  

La Degana de la Facultat de Ciències Biològiques adverteix que la Conferència de Degans de 
Biologia està prevista per el 23 de novembre, i la Sra. Rectora contesta que va dir a 
l’Assemblea que, per favor, informaren a la Conferència de Degans i Deganes el més aviat 
possible després de la reunió. 

Per acabar, la Sra. Rectora comunica que fa escassos minuts li ha arribat un correu signat 
pel Bloc d’Estudiants Agermanats (BEA), Estudiants en Moviment, Sindicat d’Estudiants dels 
Països Catalans (SEPC), BDS País Valencià, la Comunitat Palestina de València, el Comité de 
Apoyo al Pueblo Palestino (CAPP) i les seccions sindicals a la UV del Sindicat de Treballadors 
i treballadores de l’Ensenyament del País Valencià - Intersindical Valenciana (STEPV-IV) i la 
Confederació General del Treball (CGT), on es demana un posicionament davant la situació 
d’Israel i Gaza. Al respecte, explica que ha quedat clar, en la seua exposició, el posicionament 
de la Universitat i informa que constarà en acta la defensa dels valors de la nostra Universitat 
i la condemna dels fets, així com la petició perquè arriben els aliments i que pare la violència 
completament de manera immediata. 

Dit açò s’obri un torn d’intervencions: 
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La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Filologia, Traducció i 
Interpretació, que comenta que en el apartat de felicitacions li agradaria que també constara 
el catedràtic de filologia italiana de la nostra Universitat, el professor Cesáreo Calvo Rigual, 
que ha sigut nomenat membre de l’Accademia della Crusca. La degana explica que aquesta 
institució recull estudis científics d'experts de lingüística i de filologia italiana i seria un 
equivalent a la RAE espanyola. 

 

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula a la representant dels estudiants, Valeria Ruiz 
que comença presentant-se com a representat del Bloc d’Estudiants Agermanats (BEA), que 
aclareix que la seua associació ha signat el manifest que ha rebut la Sra. Rectora.  

Comenta que, el posicionament de la Universitat, li sembla equidistant i ambigu. Explica que, 
al seu parer, estem parlant d'una situació de genocidi en la qual s'està exterminant 
sistemàticament a la població civil palestina. No es pot parlar d'un dret d'Israel a defensar- 
se, perquè no és legítima defensa, és simplement arrasar en tot el que n'hi ha a Gaza.  

La representant recorda que al seu parer, quan va esclatar la guerra d'Ucraïna, la resposta 
de la Universitat va ser exemplar. Automàticament es van tallar totes les relacions amb 
Rússia, el consell de direcció va emetre un comunicat que va arribar en pregó a tota la 
comunitat universitària, va animar a participar en les manifestacions. I ara, en este conflicte, 
simplement constarà en un informe, en un acta que no es llegirà ningú i que no tindrà cap 
tipus de repercussió pública. És per això que pensa que la Universitat de València pot fer 
molt més i que ha de fer molt més perquè és una situació d'extermini total. 

Òbviament cal condemnar la violència terrorista, però la violència que prové per part d'Israel 
és infinitament major. En poc més de 30 dies de guerra han sigut assassinats més de 4.000 
xiquets. Pensa que amb aquestes xifres no es pot ser tan equidistant i dir condemnem la 
violència d'ambdós parts perquè n'hi ha una part que ocupa la posició de poder.  

La Sra. Rectora pren la paraula i aclareix que el posicionament de la Universitat, a més de 
constar en l'Acta, també es farà públic i es donarà difusió a través de la premsa i la web. Es 
reafirma en que no hi ha causa que justifiqui un càstig col·lectiu a la població civil de Gasa, ni 
raó que impedisca assegurar les instal·lacions de les Nacions Unides, escoles, hospitals, 
centres sanitaris i campaments de refugiats. S'ha de garantir un accés humanitari ràpid i 
sense traves que faciliti l'entrada a Gasa de subministraments vitals. I des de l'aposta pel 
diàleg i la negociació per a la resolució d'un conflicte bèl·lic que permeta garantir la pau i 
l'estabilitat d'aquest territori. 

La Universitat de València, explica, ha d'estar assenyalant el que diu l'Organització de Nacions 
Unides: la preocupació pel perill d'una acció indiscriminada o desproporcionada i el respecte 
al Dret Internacional i a petició d'un alt al foc humanitari a Gasa. I es manifesta a favor de 
que entre l'ajuda humanitària, que desaparegui la violència i, que no hi hagi una acció 
indiscriminada a la població civil i així es difondrà per part de la nostra institució. 

La Sra. Rectora agraeix la intervenció de la representant d’estudiants i com que no hi ha 
més intervencions, presenta el següent punt de l’ordre del dia. 

 

 



CONSELL DE GOVERN 9 DE NOVEMBRE DE 2023 

Universitat de València 

 -9- 

3. Aprovació, si escau, dels Criteris per a l’elaboració de l’oferta dels ensenyaments 
de grau i màster per al curs 2024-2025. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Organització Acadèmica i Professorat que 
comença el punt referint que, com tots els anys, per a l'elaboració de l'OCA de Grau i Màster 
per al proper curs, es porten al Consell de Govern aquest criteris. 

Aclareix que han estat informats favorablement per unanimitat per la Comissió de 
Professorat, i els qualifica de continuistes respecte als cursos anteriors. 

Afegeix que en el moment en què ens trobem d'incertesa respecte a totes les contractacions 
per al pròxim curs cal fer els mínims canvis en l'OCA. Així donçs, les modificacions que 
apareixen en els criteris son les estrictament necessàries, per a tenir un context 
relativament estable quant a les necessitats de recursos docents el proper curs, la qual cosa 
no lleva que s'hagen d'atendre les noves necessitats estructurals que siguen raonables i 
justificades.  

El Vicerector fa un esment respecte a la nova aplicació informàtica per a la gestió dels 
processos acadèmics a la Universitat de València, -Universitats XXI Academic- que afecta a 
la càrrega de l'OCA. En estos moments i en els pròxims dies explica que s'estan fent una 
sèrie d'accions formatives amb els responsables de gestió dels diferents centres perquè 
puguen formar- se en la nova aplicació de cara a heretar i carregar l'OCA per al curs 24- 25 
que ja es faria en la nova aplicació.  

Això, explica, comportarà alguns canvis però recorda que suposa un avanç per la gestió, ja 
que és una eina utilitzada per moltes universitats espanyoles, esperant que aquesta eina 
permeta tindre, a mitjà termini, una forma més raonable de gestionar informàticament l'OCA 
de la UV. 

Per últim el Vicerector sol·licita el vot favorable als membres del Consell de Govern per 
aquest punt. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 289/2023. “Aprovar els criteris per a l’elaboració de l’oferta dels 
ensenyaments de grau i màster per al curs 2024-2025”. 

 

 

4. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal d'una plaça de professor 
titular d’Universitat amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació 2023 (places vacants en 
àrees de coneixement amb situacions estructurals greus). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Organització Acadèmica i Professorat, que 
explica que es tracta d'una plaça de Professorat Titular d'Universitat, de l'Oferta Pública 
d'Ocupació 2023, corresponent a la part de l'oferta de vacants en àrees de coneixement 
amb situacions estructurals greus. En el darrer Consell de Govern es va acordar reassignar 
aquesta plaça a l'àrea de Didàctica i Organització Escolar, portant ara la proposta de perfil i 
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tribunal que ha sigut informada favorablement per unanimitat per la Comissió de Professorat 
i, per tant, demana el vot favorable. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 290/2023: "Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de la plaça 
de professor titular d’Universitat 538 de l’àrea de Didàctica i Organització 
Escolar, amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació 2023 (places vacants en 
àrees de coneixement amb situacions estructurals greus)". 

 

 

5. Aprovació, si escau, de sol·licitud de canvi d’adscripció de centre. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Organització Acadèmica i Professorat, que 
explica que es tracta d'un canvi de centre plantejat per Pilar Eroles Asensio, Professora 
Titular d'Universitat del Departament de Fisiologia que actualment té la plaça adscrita a la 
Facultat de Medicina i Odontologia i demana que es canvie l'adscripció a la Facultat de 
Farmàcia.  

En la documentació, disponible a l'aula virtual, consten els acords favorables del Consell de 
Departament i de la Junta de Centre de les dues facultats i l'informe favorable de la Comissió 
de professorat, per la qual cosa el Vicerector demana l'aprovació del punt. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 291/2023: " Aprovar el canvi d’adscripció de la professora Pilar 
Eroles Asensio -del departament de Fisiologia-, de la Facultat de Medicina i 
Odontologia a la Facultat de Farmàcia ". 

 

 

6. Proposta i aprovació, si escau, de la convocatòria i barem dels Premis 
Extraordinaris de Doctorat, per al curs acadèmic 2023-2024. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que recorda que la convocatòria 
de Premis Extraordinaris de Doctorat comença amb la resolució de la Sra. Rectora, a 
proposta d'aquest Consell de Govern i previ l'informe favorable de la Junta Permanent de 
l'Escola de Doctorat.  

En eixe sentit, i com consta a la documentació que hi ha a l'aula virtual, el 24 d'octubre l'Escola 
de Doctorat va aprovar per assentiment una proposta de convocatòria que inclou els barems 
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generals i específics, que és la que es presenta en Consell de Govern i que té l'informe 
favorable de l'Assessoria Jurídica, amb una recomanació de redacció que s'ha contemplat, i 
l'informe favorable de Protecció de Dades.  

Afegeix la Vicerectora que la convocatòria és molt semblant a la de cursos anteriors. Els 
barems generals i específics són pràcticament idèntics i destaca només un canvi de 
redacció, que no de concepte, respecte a les estades a l'estranger que es comptabilitzen a 
l'hora de la concessió del premi si no s’han tingut en compte per a la menció de doctorat 
internacional o co-tutela. 

La Vicerectora explica que en l'annex 2 apareix el nombre de premis convocats per àrees 
calculat en base a les tesis llegides, en una proporció d'1 premi per cada 10 tesis, d’acord 
al nombre de tesis llegides en cadascuna de les 18 àrees que s’adjunta també com a 
documentació. Puntualitza que a les àrees d'Odontologia i d’Enginyeria el nombre de premis 
no respon exactament a la taula de tesis llegides perquè hi ha acumulació de tesis llegides 
al curs anterior. Al llegir-se l'any passat 9 i 7 tesis, respectivament, no varen donar lloc a 
premi extraordinari i es sumen a les tesis d'enguany corresponent-los 2 premis 
extraordinaris per a aquest curs. Per contra, explica que hi ha dues àrees, la d'Infermeria i 
Fisioteràpia i la de Matemàtiques, on el nombre de tesis llegides o acumulable respecte del 
curs anterior no permet donar cap premi extraordinari.  

Dit açò, la Vicerectora demana l'aprovació d'aquest punt per part dels membres del Consell 
de govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 292/2023: "Aprovar el barem i la convocatòria dels Premis 
Extraordinaris de Doctorat, per al curs acadèmic 2023-2024". 

 

 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació del Reglament per a la creació 
i funcionament de les Càtedres de la Universitat de València, aprovat per ACGUV 
267/2017 de 31 d'octubre. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Innovació i Transferència, que comenta 
que el Programa de càtedres a la Universitat de València, va començar fa 30 anys, 
concretament en juny de 1993 amb la Catedra Joan Fuster.  

Al Consell de Govern de 31 d’octubre 2017 s’aprova el primer Reglament de Càtedres ‘per 
establir un marc minim comú i un procediment que regulara els convenis de col·laboració 
que donen lloc a una cátedra universitaria’. 
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Donat l’augment de la diversitat i complexitat de les càtedres universitaries, i l’experiencia 
de darrers anys en el programa de càtedres, s’ha considerat convenient revisar aquest 
reglament.  

Es per això que proposem a la consideració del Consell de Govern una modificació dissenyada 
per a contemplar i especificar els diferents tipus d’activitats que es poden desenvolupar en 
el marc d’una càtedra amb la UV, atenent al seu objecte i naturalesa, així com les diferents 
modalitats de càtedres: d’empresa, institucionals i una nova modalitat, les aules 
universitàries que nomes inclouen  activitats de formació i difusió de coneixement, alhora 
que fa referencia explicita als diferents instruments jurídics que es poden fer servir per 
conformar una càtedra universitària i el tractament fiscal al que estan sotmeses les diverses 
activitats, atenent al seu objecte i naturalesa i al instrument jurídic utilitzat en la creació de 
la càtedra. Així mateix, regula també els drets de propietat industrial i intel·lectual que es 
puguen generar a partir de les activitats de la càtedra. 

 

Les modificacions propostes responen a la voluntat de atendre totes les situacions  que 
s’han observat els darrers anys i que han necessitat d’una atenció personalitzada, alhora 
que busca consolidar el programa de càtedres com una eina versàtil que es capaç de 
continuar atenent totes les necessitats que sorgeixen  del compromís de  col·laboració de 
llarg termini que està implícitament incorporat en una càtedra amb la UV.  

 

Per acabar, la Vicerectora comenta que la proposta compta amb el vistiplau de la Comissió 
d’Investigació i la Comissió d’Estatuts. Pel que fa al informe dels serveis jurídics, s’ha 
considerat que el text ja contempla la necessitat de incorporar com a despeses elegibles la 
redacció d’informes específics, com a part de les activitats de les càtedres universitàries, i 
que aquests tindran un tractament fiscal diferenciat pel que fa la comptabilitat de la càtedra.  

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 293/2023: "Aprovar la modificació del Reglament per a la creació 
i funcionament de les Càtedres de la Universitat de València, aprovat per 
ACGUV 267/2017". 

 

 

8. Aprovació, si escau, de contractes de llicència d’us i explotació. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que indica que 
du a consideració del Consell de Govern les següents llicències: 

En primer lloc es refereix a l'empresa ARTHEX BIOTEX, creada a partir de la investigació 
(spin-off) de la Universitat de Valencia i promoguda pel Prof. Dr. Rubén Artero Allepuz, 
catedràtic del Departament de Genètica de la Facultat de Ciències Biològiques i director del 
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Laboratori de Genòmica Traslacional de la UV, que opera en el camp de la biotecnologia i la 
biomedicina, l'objecte de la qual és, entre altres coses, el desenvolupament clínic de 
molècules inhibidores de microARN com a teràpia per a trastorns neuromusculars, inclosa 
la malaltia de la distròfia miotònica («DM»), així com la comercialització dels productes 
terapèutics obtinguts. 

Respecte a la patent Oligonucleótidos conjugados con acido oleico y usos de los mismos. 
51% propietat de la UV i 49% propietat d'Arthex Biotech, en juny de 2022 la Universitat va 
concedir a Arthex Biotech, una llicencia exclusiva per l'ús i explotació en tot el mon, que ara 
es pretén revisar, atès que l'empresa entrarà el les fases corresponents als assajos clínics 
destinats a obtindre l'autorització per a la comercialització del producte i que afectaria a 
qualsevol procés, substància o combinació de substàncies que incloga o es derive de l'objecte 
de la patent. 

La duració seria la del termini de la patent, i com a contraprestacions s'estableixen uns 
pagaments per fites i regalies, especificats en el contracte llicencia. A més, Arthex Biotech 
es faria càrrec de les despeses de manteniment de la patent. 

Respecte a la patent «Modulación de microRNAs contra la distrofia miotónica tipo 1 y 
antagonistas de microRNAs para ello», 100% titularitat de la UVEG i amb extensió 
internacional (PCT/EP2017/073685) que incorpora un material cedit per la AUM Lifetech. 
(amb 50% cotitularitat compartida UV-AUM, material exclòs). 

Explica la Vicerectora que la UV té els drets de concessió de llicència si el material exclòs no 
s'utilitza, de manera que en el marc del programa Caixalmpulse 2017, en una convocatòria 
de la Fundació Bancària ”la Caixa”, la UV va ser beneficiària d'una subvenció de 70.000 € 
per al projecte «Modulació gènica terapèutica de MBNL1-2 en la distròfia miotònica», 
destinada a cobrir part de les despeses suportades per a avaluar i transferir aquestes 
Patents.  

D'acord amb els termes i condicions del programa Caixalmpulse 2017, que van ser 
acceptats per la UVEG, es va atorgar a la Fundació ”la Caixa” el dret a recuperar l'import de 
la subvenció si l'entitat beneficiària d'aquesta, és a dir, la UVEG, obtenia ingressos per 
l'explotació de la patent. 

En aquest cas, diu la Vicerectora que el contracte llicencia fa referencia a la concessió del 
dret d'ús i explotació de la patent, a excepció de les reivindicacions específicament 
relacionades amb el material exclòs i la seua utilització seria per al tractament de la distròfia 
miotònica 

A la documentació, es poden consultar les condicions de concessió i contraprestacions, 
incloent els detalls del pagament per fites i regalies, i els pagaments compensatoris a la 
Fundación la Caixa per la subvenció concedida. 

 

En segon lloc, la Vicerectora fa referència a la FUNDACIÓ ASSISTENCIAL MÚTUA DE 
TERRASSA amb activitats principals que es centren en els serveis assistencials i 
sociosanitaris. La Fundació està interessada en obtenir una llicència d'ús del programari 
“Protocolo transdiagnóstico UJI online”, desenvolupat per la Universitat Jaume I de Castelló 
i la Universitat de València, sent co-titulars dels drets d’explotació en un 60% i 40%- 
respectivament. 
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El contracte de llicencia seria per d’utilització d'aquest software durant 5 anys, i destaca, a 
més de les condicions generals que apareixen a la documentació, les contraprestacions i 
condicions de pagament (1000€/any) distribuïts en un 60% UJI, 40% UV. 

 

En tercer i últim lloc, la Vicerectora es refereix a l'empresa UNISENSOR, que es dedica al 
disseny, desenvolupament i fabricació de productes i mètodes immunoquímics per a satisfer 
les necessitats de prova de la investigació i la indústria. 

El CSIC i la UV són els propietaris del "Anticuerpo monoclonal per a l'aflatoxina AF#553", 
resultat de les investigacions realitzades  sobre la immunodetecció amb aflatoxines, 
realitzades per equips d’ambdues entitats i l'empresa Unisensor disposa dels recursos 
tècnics i financers per a desenvolupar i comercialitzar aquest producte. 

Explica la Vicerectora que el contracte de llicència, seria en exclusiva, amb àmbit mundial, 
amb dret a concedir subllicencies per a, per una banda desenvolupar, fer ús i comercialitzar 
el producte al camp dels tècniques d'inmunoassaig , i per altra, d'utilitzar i posar a disposició 
el producte per a desenvolupament, ús o comercialització per l'ús en el camp exclusiu durant 
12 anys, establint un pagament escalonat de 60.000 euros i regalies que es poden consultar 
a la documentació que apareix a l'aula virtual. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 38 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 294/2023: "Aprovar el contracte de llicència de drets d'ús i 
explotació de les patents “Modulación de microRNAs contra la distrofia 
miotónica tipo 1 y antagonistas de microRNAs para ello”, titularitat 100% 
de la UV, i “Oligonucleotides conjugated to oleic acid and uses thereof”, 
titularitat de la UV (51%) i Arthex Biotech, S.L. (49%) a Arthex Biotech, 
S.L.". 

ACGUV 295/2023: "Aprovar el contracte de llicència de drets d'ús i 
explotación del software “PROTOCOLO TRANSDIAGNÓSTICO UJI ONLINE”, 
titularitat de la UV (40%) i la Universitat Jaume I (60%), a la FUNDACIÓN 
ASSISTENCIAL DE MÚTUA DE TERRASSA". 

ACGUV 296/2023: "Aprovar el contracte de llicència de drets d'ús i 
explotació del material “Anticuerpo monoclonal para la aflatoxins 
AF#553”, titularitat de la UV (50%) i del CSIC (50%), a Unisensor". 

 

 

8 bis.  Aprovació, si escau, dels reconeixements de spin-off de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que du a 
consideració del Consell de Govern dos reconeixements de dues spin off. 
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En primer lloc es refereix a OPTICAL SENSE, empresa de nova creació que vol ser 
reconeguda com a spin-off de la UV, en base al contracte llicencia sobre la patent No. 
P202230903 de 20 d'octubre de 2022 “Quimiosensor óptico de escopolamina, ketamina 
y catinonas”, propietat 100% de la UV, amb els inventors adscrits a l'Institut Interuniversitari 
d'Investigació de Reconeixement Molecular i Desenvolupament Tecnològic (IDM), i que son: 
Salvador Gil Grau, Pablo Gaviña Costero, Margarita Parra Álvarez, Jordi Hernández 
Contreras, José Antonio Sáez Cases, Pau Arroyo Máñez i Silvia Rodríguez Nuévalos. 

Explica la Vicerectora que Optical Sense està interessada en desenvolupar i comercialitzar 
la patent en el territori mundial, pel temps de duració de la mateixa. Entre les condicions, es 
diu que Optical Sense es farà càrrec de la les despeses de manteniment de la patent i les 
condicions econòmiques, que inclouen com a pagament inicial una participació de la UV del 
7% del capital social de la empresa, i estableix regalies sobre les ventes. 

 

En quant al reconeiximent de Optical Sense com a Spin-off de la UV, explica que la empresa 
basa la seua activitat de negoci en el sector de la recerca i desenvolupament experimental 
de sensors químics. L'equip promotor per part de la UV està format per professorat del 
Departament de Química Orgànica i membres del IDM i incorpora també personal de la UPV 
i de la consultora TRL+, i serà la primera spin-off conjunta entre la UV i la UPV. 

A més del contracte llicencia apareix a la documentació el Pla Economic-Financer a 5 anys, 
en el que s’especifiquen dues línees inicials  de negoci  ben definides; la primera és el 
desenvolupament i comercialització de sensors de detecció de drogues (especialment 
drogues de submissió química, basat en sensors cromatics amb temps de resposta 
immediata i que deriva del coneiximent associat a la patent llicenciada a la UV i la segona és 
el desenvolupament i comercialització d'un sensor de senescència (malalties basades en el 
envelliment cel·lular), lligat a dues patents propietat de la UPV, i llicenciades amb ella. 

La documentació conté també els estatuts de la societat, el pacte de socis i el conveni de 
reconeixement com a spin-off de la UV, que contempla el compromís de contractació 
d'assessorament científic-tècnic per part dels investigadors promotors amb una quantia 
mínima de 18.000€ (IVA exclòs) durant el període 3 anys a través de contractes de l+D o 
un altre mecanisme de relació en investigació i transferència entre la UV i OPTICALSENS. 

 

La Vicerectora destaca l’interès de la spin-off, tenint en compte que, en l'actualitat, el 35% o 
40% d'agressions sexuals es produeixen per submissió química, i que, segons les 
estadístiques de l'Institut Nacional de Toxicologia i Ciències Forenses (INTCF), en el 88% de 
les denúncies es detecta alguna substància química, posant-se de manifest la necessitat de 
desenvolupament de sensors de drogues de submissió que ajuden a la labor institucional en 
la protecció de sectors vulnerables. El desenvolupament de sensors de detecció de 
escopolamina (burundanga) ràpids i fiables, com es que es poden desenvolupar a partir de 
la patent llicenciada a la empresa ha despertat molt de interès en sectors relacionats amb 
la industria química, de begudes i el sector del oci nocturn i l’administració pública. Per altra 
banda els sensors de senescència han despertat interès en empreses, laboratoris de 
recerca i centres que desenvolupen investigació en malalties relacionades amb el 
envelliment cel·lular. 

Per tant, conclou, l’activitat és socialment responsable, i el pla de negoci mostra que la 
proposta es viable, demanant el reconeixement per part dels membres del Consell. 
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En segon lloc, la Vicerectora presenta el reconeixement com spin-off de l'empresa HYBRID 
IMAGING SYSTEMS S. L. (HYBRIMS), que basa la seua activitat de negoci en el disseny, 
desenvolupament, fabricació i comercialització de dispositius mèdics amb una tecnologia 
mèdica patentada que combina imatges gamma i d'ultrasò amb capacitat per al guiat de la 
biòpsia de càncer en temps real, que assegura la biòpsia de les mostres més 
representatives possibles del tumor i dels ganglis. 

L'equip promotor està format per Luis Caballero Ontanaya i Francisco Javier Albiol Colomer 
investigadors del CSIC en el IFIC amb més de 8 anys d'experiència en el desenvolupament 
d'equipament d'imatge mèdica, radioteràpia i reconstrucció d'imatges en teledetecció; Luis 
Cortes Guill, responsable de l'Àrea Economicofinancera i Fiscal del Parc Científic de la UV 
amb més de 20 anys d'experiència professional en l'àmbit de les finances; Alberto Albiol 
Colomer, investigador en el iTEAM i professor Titular d'Universitat de la UPV, expert en 
senyals i sistemes audiovisuals, així com en el tractament digital dels senyals i Héctor Gardo 
Martínez, dissenyador Sènior UX Product en la multinacional eDreams ODIGE amb una 
extensa experiència com a Dissenyador de Producte UX/UI  (user experience/ User 
interface) en empreses. 

La Vicerectora explica que la empresa es va constituir l'11 d'octubre de 2023 i ha obtingut 
de la UV el dret d`ús de la patent mitjançant la firma d'un contracte de licencia “Sistema de 
imagen dual apto para su uso en diagnósticos oncológicos y biopsias guiadas en tiempo real”, 
sent co-titulars al 50% el CSIC i la UV, després d'aprovar-se al Consell de Govern de 3 
d'octubre passat, avançant la constitució per tal de poder acudir a la propera convocatòria 
del CDTI.  

La sol·licitud de reconeixement com a Spin-off de la UV -i del CSIC- està lligada a la 
transferència de coneixement per a la explotació d’aquesta patent a nivell mundial en l’àmbit 
d’aplicació de dispositius mèdics, per el temps que dure la patent. 

A més, en la documentació, s’inclouen els estatuts, pacte de socis i pla de empresa (a 6 anys 
vista), destacant que ahí s'indica que "no existeix actualment cap dispositiu en mercat ni en 
fase prèvia que oferisca una imatge híbrida en temps real de la morfologia i l'activitat tumoral 
que permeta el guiat del procés de biòpsia en càncer’. 

El conveni de reconeixement inclou el compromís de contractació amb la UV per valor de 
9000€ durant els tres primers anys de l’empresa, i informació detallada sobre el pla de 
desenvolupament de la iniciativa, i el pacte de socis. 

 

A més s'inclou que Hybrims comercialitzarà MAGAS, un nou dispositiu electrònic que integra 
dos sistemes de detecció que funcionen de manera coordinada per obtenir una imatge 
hibrida que permet cirurgies personalitzades i menys invasives en el tractament dels 
càncers de mama i pròstata. 

Per acabar, la Vicerectora explica que els coneixements emprats per HYBRIMS per al 
desenvolupament i comercialització del dispositiu procedeixen de la transferència de 
tecnologia associada a la tecnologia amb co-titularitat CSIC-UV, i que la transferència de 
tecnologia per part de la UV i el CSIC a l'empresa s’articula mitjançant un contracte de 
llicència en el qual es llicencien, en règim d'exclusivitat la patent i de no exclusivitat el know-
how, els drets d'ús i explotació de la Tecnologia a canvi de royalties i una participació del 5% 
en el capital social de HYBRIMS per a cadascuna de les entitats co-titulars. Per tant, sol·licita 
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l’autorització del Consell de Govern per a la participació de la UV en un 5% del capital social 
de l'empresa conjuntament amb el CSIC i el reconeixement de Hybrims com a spinf-off de la 
UV.  

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 38 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 297/2023: "Aprovar el contracte de llicència de drets d'ús i 
explotació de la patent “Composts derivats de bodipy per a la detecció de 
drogues”, el reconeixement com spin-off de la Universitat de València de la 
iniciativa empresarial OPTICAL SENS, S.L. i aprovar la signatura del conveni 
de suport, en els termes de la documentació que s’adjunta com a annex al 
present acord, amb la qual cosa, de conformitat amb l’article 61.4 de la llei 
orgànica 2/2023, del Sistema Universitari i l’article 18.3 de la llei 
14/2011 de la Ciència, la Tecnologia i la Innovació, no seran d’aplicació als 
socis fundadors pertanyents a la UV els límits establerts en els articles 
12.1 b) i d) de la llei 53/1984, de 26 de desembre, d’Incompatibilitats del 
personal al servei de les Administracions públiques mentre es mantinga la 
participació de la UV en el capital social de l’empresa". 

ACGUV 298/2023: "Aprovar el reconeixement com spin-off de la 
Universitat de València de la iniciativa empresarial HYBRID IMAGING 
SYSTEMS S.L". 

 

 

9. Aprovació, si escau, del Reglament de la Nau Gran. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Cultura i Societat, que inicia la exposició 
fent referència a la derogació del reglament vigent del programa universitari per a majors la 
Nau Gran, perquè ja no s'ajusta a la realitat dels actuals programes existents a la Universitat 
de València. 

És per això, diu la Vicerectora, que es proposa un reglament nou per a englobar dins d'aquest 
reglament totes les seus que ara mateix té la Universitat de València en les que s'impartís 
formació per a persones majors, que inclou València, Nau Gran de Gandia, Ontinyent i la Nova 
seu de Sagunt.  

Com a canvi fonamental, s’ha fet una simplificació de la redacció del Reglament anterior i 
s’ha donat coherència al programa, rebaixant l'edat d'accés als estudis del programa a 50 
anys, -recorda que en València anaven dirigits a majors a 55 anys, mentre que a Gandia, era 
per a majors de 50 anys- tal i com es fa a altres universitats públiques de la Comunitat 
Valenciana.  

Altre aspecte que assenyala la Vicerectora és que s’han incorporat els Cursos d'Arts i 
Estudis, així com els Cursos d’Especialització, que es van implantar a partir del 2018, que 
inclouen les seus d'Unisocietat, i que no estaven recollits en el reglament anterior. 
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I per últim, altre canvi que qualifica de fonamental, és la eliminació de la edat límit als cursos 
monogràfics anomenats «Nau Gran en obert» -cursos que estan oberts a tota la societat, al 
públic general- amb la finalitat de que es produïsca un intercanvi intergeneracional, perquè 
pensa que obeeix a l'esperit també de la Nau Gran i sobretot perquè en molts d'aquests 
cursos, hi havia demanda d'estudiants dels nostres graus i dels nostres màsters, que no 
podien accedir per el límit d'edat, cosa que no obeia a la filosofia de la nostra Universitat. 

Per acabar, la Vicerectora afegeix que el Reglament que es presenta, compta amb l'informe 
favorable de l'Assessoria Jurídica i de la Comissió d'Estatuts. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 38 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 299/2023: "Aprovar el Reglament de la Nau Gran, i per tant, 
derogar el reglament anterior referent al programa universitari la Nau 
Gran, aprovat per ACGUV 36/2016 de 9 de març de 2016 i modificat per 
ACGUV 104/2017 de 30 de maig de 2017". 

 

 

 

10. Aprovació, si escau, del Codi de Convivència i Bones Pràctiques de la Universitat 
de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General, que comença la intervenció explicant 
la trajectòria per la que ha passat el Codi de Convivència i Bones Pràctiques que es presenta.  

La Llei de Convivència Universitària de febrer del 2022, obligava en la disposició addicional 
4 establir que el pla màxim d'un any per a actualitzar i per a aprovar unes normes de 
convivència. Normes de convivència que en principi serien les aplicables als estudiants, fent 
una referència ampla a que la convivència a la universitat tenia que ser un valor predominant 
i un valor també en evitar qualsevol discriminació o qualsevol assetjament.  

Per això, totes les universitats públiques i de la Comunitat Valenciana van establir fixar uns 
criteris comuns, tal i com la Secretaria General va informar al Consell de Govern del 20 de 
desembre del 2022 -aquests criteris mínims, son els que apareixen assenyalats en la 
documentació que es pot consultar a l'Aula Virtual-. 

Posteriorment, en març de 2023, la Secretaria General va informar a la Mesa Negociadora 
de l'elaboració de la normativa de convivència explicant el procés realitzat i anunciant els 
passos a realitzar.  

Als membres de la Comissió de Convivència, constituïda de manera provisional en abril de 
2022, es van afegir al grup de treball els Vicesecretaris Generals, la Síndica de Greuges i la 
directora de la Unitat d'Igualtat per a treballar en la normativa de convivència. Les reunions 
es van succeir en el temps, fins obtenir el text, que va ser presentat posteriorment en una 
reunió amb els Degans i Deganes, per a debatre- la.  
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Fet açò, al mes de juliol, el text es va exposar públicament, aclarint la Secretaria General que 
aquesta data va ser demanada per els estudiants, i posteriorment al mes de setembre es 
tornà a fer altra exposició pública sense que hi hagués cap al·legació en aquestes 
publicacions. 

El text compta amb l'informe favorable de l'Assessoria Jurídica i de la Comissió d'Estatuts. A 
més, es va reunir a la Mesa Negociadora per informar del treball realitzat i per presentar el 
text. 

Per finalitzar la Secretaria General explica que amb el Codi de Convivència, es pretén fer una 
recopilació de totes les normes que estan disperses, relatives a drets i deures que com a 
membres de la Comunitat Universitària tenim, i és ací on radica la seua importància. 
Destaca, a més que la part última del Codi fa referència al règim de l'Estudiantat, que tenia 
que ser específic, perquè el PDI també es regula en els Estatus Bàsics de l'Empleat Públic i 
al Reglament de Disciplina dels funcionaris de l'Estat, el PAS es regula per la Llei de Funció 
Pública i a nivell laboral per l'Estatut dels Treballadors i Treballadores i, en el cas del personal 
laboral PDI i PAS també pel Conveni Col·lectiu. A més, el text ha recollit les normes que 
introdueix la LOSU respecte als drets i deures de les persones que formen part de la 
comunitat universitària, demanant l'aprovació per part dels membres del Consell de Govern. 

La Sra. Rectora dona les gràcies pel treball realitzat a totes les persones que han format 
part del procés i obre un torn d'intervencions. 

La representant d'estudiants, Valeria Ruiz considera que el text està molt ben fet, però 
comenta que al final deroga la normativa diversa, però pensa que no s'ha recollit un punt de 
la Carta de Drets i Deures. En la Carta es diu que per l'avaluació de les assignatures anuals, 
per a les proves parcials de gener, el període màxim de correcció és de 40 dies. Com que 
és la única referència existent en quant a terminis, li agradaria que es tingués en compte 
aquest període en futures revisions del Reglament d'Avaluació i Qualificació. 

La Secretaria General comenta que, efectivament cal que aparega al Reglament d'Avaluació 
i Qualificació perquè en el Codi s'han plasmat aspectes generals. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 38 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 300/2023: "Aprovar el Codi de Convivència i Bones Pràctiques de 
la Universitat de València". 

 

 

 

11. Aprovació, si escau, de la proposta de les qüestions generals dels Estatuts de la 
Universitat de València que requereixen modificació per adaptar-los a la LOSU. 

 

La Sra. Rectora recorda que a l'anterior Consell de Govern, es va informar que en breu anava 
a començar a treballar la Comissió Técnica per tal de revisar els punts de la LOSU que 
suposarien un canvi als Estatuts de la nostra Universitat. En aquest punt, anuncia que la 
Secretaria General informarà dels grups de treball i els mínims que caldrà canviar. No 
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obstant, anuncia que estem davant d'un procés viu i canviant, que pot dur a nous temes a 
tractar.  

Seguidament, dona la paraula a la Secretària General que explica que en el mes de juliol, la 
Sra. Rectora va informar al Consell sobre l'adaptació dels nostres Estatuts, constituint-se 
una comissió ampla que ha creat tres grups de treball: estudis, investigació i internalització; 
comunitat universitària i per últim, el grup de treball de governança. A continuació passa a 
exposar les conclusions d'aquests grups. 

Respecte al grup de treball d'estudis, investigació i internalització, la Secretaria General 
destaca en primer lloc que, en relació als estudis. es proposa unir en una secció o capítol els 
estudis de grau i master oficial, en altra els estudis de doctorat i altra per als estudis propis 
als que s'afegiria la formació al llarg de la vida.  

En quant a la investigació, comenta que seria convenient separar-la en un títol diferent i que, 
en principi, tindria dos capítols; un per a investigació i un altre per a transferència i innovació.  

Finalment, la internalització s'introduiria de manera transversal. 

 

En segon lloc, respecte al grup de treball de comunitat universitària, comenta el següent: 

Pel que fa a la regulació en relació amb el personal docent i investigador (PDI), caldrà 
delimitar qui és PDI i qui és el personal d'investigació segons les noves categories 
contemplades en la LOSU i en la Llei de la Ciència. La dificultat d'aquest punt radica en fer 
una distinció clara entre el personal docent i el personal investigador. 

Es planteja canviar la denominació del personal d'administració i serveis (PAS) per la nova 
denominació que introdueix la LOSU, que I' anomena personal Tècnic. de Gestió, de 
Administració i Servei (PTGAS), i modificar el procediment de selecció. 

Respecte a l’estudiantat, caldrà reforçar la regulació dels drets, dels deures i drets de 
participació enumerats en els Estatuts, així com els procediments per fer-los efectius, sense 
perjudici, que tot açò estiga arreplegat en la normativa de convivència universitària. 

La regulació dels departaments. els instituts i altres estructures no es treballaran de 
moment pera veure si finalment s'aprova la regulació reglamentaria. 

 

En tercer lloc, al grup de treball de governança, la Secretaria General realitza les següents 
consideracions: 

Al Claustre i al Consell de Govern, revisar i delimitar la seua composició, funcions i 
competències. Aquest punt afecta especialment al claustre. 

Revisar el Consell Social. 

Considerar el Consell d'Estudiants, que amb la nova regulació s'ha modificat d'una banda la 
seua nomenclatura i d'altra banda es contempla una ampliació de la seua composició. 

En relació amb el Rector o la Rectora caldrà adaptar requisits i duració i també revisar la 
regulació de l'Equip de Govern. 

Caldrà eliminar l'article relatiu a la Junta Consultiva perquè consta "sense contingut". 

En quant a les Comissions Assessores, cal afegir la Comissió d'Estudis i eliminar la Comissió 
d'Avaluació la Qualitat dels Serveis Universitaris que no es troba operativa en l'actualitat. 
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Per últim, la Secretaria General es refereix al Règim Econòmic, on es considera que la 
regulació continguda en els Estatuts no difereix molt del contemplat per la LOSU, i per tant 
la feina a fer consistiria més en reordenar la regulació feta als Estatuts. No obstant, si que 
caldrà revisar la part que es refereix a la transferència, a les spin-offs i a la relació amb les 
empreses. 

 

Finalitza la Secretaria General indicant que, tal i com ha anunciat la Sra. Rectora, aquests 
son els aspectes bàsics que es duen a consideració, sense perjudici de que puguen obrirse 
noves propostes, comprometent-se, si escau, a informar als membres del Consell en futures 
sessions. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 38 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 301/2023: "Aprovar les qüestions generals dels Estatuts de la 
Universitat de València que requereixen modificació per adaptar-los a la 
LOSU". 

 

12. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

La Sra. Rectora li dona la paraula la Secretària General que recorda que els membres del 
Consell podran consultar en l'aula virtual l'esborrany del Conveni, la memòria justificativa de 
la necessitat del conveni i l' Informe de l'assessoria jurídica i els documents, si escau, que 
consideren la part que els proposa.  

A continuació passa a nomenar els convenis que es presenten, que són els següents: 

 

Per part del Vicerectorat d’Innovació i Transferència: 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i AIMPLAS, de la Càtedra per a la sostenibilitat del sector del plàstic. 

 

Per part del Vicerectorat de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable 

 

- Proposta, per la seua renovació, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i la Generalitat, a través de la Vicepresidència Segona i Conselleria de 
Serveis Socials, Igualtat i Habitatge, per a la realització del projecte: Cooperació 
Universitària al Desenvolupament 2023. 

 

Per part de la Gerència: 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i l’Agència Estatal d'Administració Tributària, en matèria de 
subministrament d'informació per a finalitats no tributàries. 
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- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració específic entre la 
Universitat de València i la Federació d’Esports Adaptats de la Comunitat Valenciana 
(FEACV). 

 

- Proposta, per la seua renovació, del conveni de col·laboració entre la Fundació per a 
la Investigació de l'Hospital Clínic de la Comunitat Valenciana, la Fundació per al 
Foment de la Investigació Sanitària i Biomèdica de la Comunitat Valenciana (FISABIO), 
la Fundació per a la Investigació de l'Hospital Universitari i Politècnic La Fe de la 
Comunitat Valenciana – Institut d’Investigació Sanitària La Fe, la Fundació de la 
Comunitat Valenciana per a la gestió de l'Institut d’Investigació Sanitària i Biomèdica 
d'Alacant, ISABIAL i la Universitat de València per a la VII Edició del concurs de vídeos 
“De major vull ser com…”  

 

Per part de la Secretaria General: 

 

- Proposta, per la seua renovació, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i l’Agencia Valenciana Antifrau (AVAF) 

 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i el Projecte ESTALMAT (Estímulo del Talento Matemático). 

 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i la Asociación Universitaria Iberoamericana de Postgrado para el desarrollo 
de Programas de Becas de Postgrado. 

 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 
València i la University of Canberra (Australia). 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Les propostes s'aproven per assentiment, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 302/2023: "Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i AIMPLAS, de la Càtedra per 
a la sostenibilitat del sector del plàstic". 

ACGUV 303/2023: "Aprovar, per la seua renovació, el  conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Generalitat, a través de la 
Vicepresidència Segona i Conselleria de Serveis Socials, Igualtat i 
Habitatge, per a la realització del projecte: Cooperació Universitària al 
Desenvolupament 2023". 
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ACGUV 304/2023: "Aprovar, per la seua subscripció, el  conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i l’Agència Estatal 
d'Administració Tributària, en matèria de subministrament d'informació 
per a finalitats no tributàries". 

ACGUV 305/2023: "Aprovar, per la seua subscripció, el  conveni de 
col·laboració específic entre la Universitat de València i la Federació 
d’Esports Adaptats de la Comunitat Valenciana (FEACV)". 

ACGUV 306/2023: "Aprovar, per la seua renovació, el  conveni de 
col·laboració entre la Fundació per a la Investigació de l'Hospital Clínic de 
la Comunitat Valenciana, la Fundació per al Foment de la Investigació 
Sanitària i Biomèdica de la Comunitat Valenciana (FISABIO), la Fundació 
per a la Investigació de l'Hospital Universitari i Politècnic La Fe de la 
Comunitat Valenciana – Institut d’Investigació Sanitària La Fe, la Fundació 
de la Comunitat Valenciana per a la gestió de l'Institut d’Investigació 
Sanitària i Biomèdica d'Alacant, ISABIAL i la Universitat de València per a 
la VII Edició del concurs de vídeos “De major vull ser com…”". 

ACGUV 307/2023: "Aprovar, per la seua renovació, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i l’Agencia Valenciana 
Antifrau (AVAF)". 

ACGUV 308/2023: "Aprovar, per la seua renovació, el  conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i el Projecte ESTALMAT 
(Estímulo del Talento Matemático)". 

ACGUV 309/2023: "Aprovar, per la seua subscripció, el  conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Asociación Universitaria 
Iberoamericana de Postgrado para el desarrollo de Programas de Becas 
de Postgrado". 

ACGUV 310/2023: "Aprovar, per la seua subscripció, el  conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la University of Canberra 
(Australia)". 

 

13. Torn obert de paraules. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al representant dels directors de departament, el professor 
Roc Ros, que vol fer un comentari de part de tots els directors de departament del Campus 
Burjassot-Paterna, on suggereix un pla per a implementar alguna plataforma de signatura 
electrònica per als departaments. Perquè pensa que a nivell de serveis generals sí que està 
funcionant la implantació de la signatura electrònica, però a nivell dels departaments no és 
així. Li preocupa també perquè en un moment on la sostenibilitat té gran importància, als 
departaments cada vegada hi ha més documentació física que signar, i posa com exemple 
les noves tramitacions en els projectes d’investigació de la UE, amb fons Next Generation 
que les direccions de departament cal que signen.  

Comenta que donada la situació, cal buscar una proposta àgil i ràpida, per poder signar la 
nombrosa documentació que reben els departaments en l'actualitat. Si la solució és la 
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plataforma de RedFirma, demana formació i orientació a les direccions de departament, 
perquè actualment no s'està aplicant. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació, que contesta que, si la documentació en paper està arribant per un procediment 
determinat, caldrà revisar el procediment. Afegeix que les direccions de departament poden 
signar per el portafirmes, (Redfirma) com ho fa tothom. 

El professor Ros explica que contínuament cal signar factures, documents de declaració de 
no conflictes d'interès, etcètera, acumulant-se al llarg del dia entre 15 i 30 documents diaris. 

El Vicerector insisteix que cal revisar el procediment perquè la documentació la facin arribar 
per la plataforma i no en paper. De fet, tot el procediment cal que es realitze per via 
electrònica i el procediment ja existeix. Una vegada pujada la documentació a la plataforma, 
explica que arriba un avís al correu. A l'accedir es pot signar per el certificat instal·lat a 
l'ordinador o be per un certificat al servidor. 

A més diu que cal saber quina és la documentació que està arribant en paper. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Representant PDI Doctor, la professora Inmaculada 
Rosa García Robles que comenta que des de fa un mes aproximadament, els projectes 
finançats per els fons Next Generation estan generant una quantitat important de 
documentació, inclús per les operacions de compra més nímies, que impliquen signatura 
electrònica. 

Ara mateix estem parlant de uns 184 projectes. Per la seua tramitació cal remetre un 
correu amb una gran quantitat d'adjunts -parla d'uns 12- a una adreça del Servei 
d'Investigació, en un procés complicat d'autoritzacions que passen per la plataforma CoFFEE 
i desemboca al programa Minerva. En aquest procés. contínuament es remet la 
documentació als departaments, perquè signen, el que produeix, també un retard en 
l'adquisició dels productes. 

A la professora García Robles li preocupa que s'acabe col·lapsant el sistema.  

 

El professor Ros comenta que, com a beneficiari d'uns dels projectes, encara no ha fet cap 
imputació de gasto per la complicació del procediment. 

La Sra. Rectora dona la paraula, al Vicerector d’Investigació, que explica que respecte a la 
gestió de la investigació d'aquesta universitat, de totes les universitats espanyoles, del CSIC 
i dels centres d'investigació s'està reclamant als diferents ministeris, especialment al 
d'Hisenda, del que no s'obté resposta, que arregle aquesta situació.  

S'han creat unes plataformes, que són les que ha nomenat la degana, CoFFEE i Minerva, per 
les quals han de passar de manera prèvia totes les compres que es facin en qualsevol 
projecte finançat. Remarca que aquest procediment, en altres països, s'aplica a la 
construcció d'una autopista, d'un port. Nosaltres, diu que ho dediquem a la compra d'un 
anticòs, pagar un boli...així que pensa que el sistema col·lapsarà, evidentment. Comenta que 
la plataforma Minerva està funcionant malament.  

Continua explicant que per evitar que totes les persones es donaren d'alta en Minerva -
perquè estava donant problemes- Gerència va contractar a dues persones per a realitzar 
les gestions, però ni així. A més, altre problema és que els projectes s'han finançat amb Next 
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Generation fins i tot després de concedir-los. Hi ha projectes quasi acabats, que han passat 
a formar part també de Next Generation, amb la qual cosa es dona una situació caòtica. 

El Vicerector enten la preocupació dels investigadors i qualifica com a molt greu la situació, 
que de vegades porta a l'absurd. 

Diu que podria demanar disculpes, però ni tan sols és culpa de la nostra Universitat. 

La Rectora pren la paraula que en aquests assumptes pareix que anem a pitjor, i agraeix al 
Vicerector que estiga sobre l'assumpte. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que vol completar la resposta dient que és un 
problema que no hem generat a la Universitat, però que cal solucionar-ho. 

S'havia fet un vídeo explicatiu, tal com demanava el professor Ros, però les pantalles les ha 
canviades el Ministeri d'Hisenda i ara mateix no és operatiu. Comenta que el vicerector 
demanava sobretot comprensió i estar units, perquè és l'any que més diners ha captat 
aquesta Universitat, però el Ministeri d'Hisenda no ha pogut aconseguir el que s'està aplicant 
en la resta d'Europa per a aquest tipus de fons. 

 

Seguidament, la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat d'Infermeria i Podologia 
que explica que dintre del projecte “Terra sana, població sana" s'ha instal·lat un 
compostador, al Campus de Blasco Ibáñez, fabricat per la UV, amb la idea de fer-lo escalable 
a altres facultats. 

Al projecte participen les Facultats de Ciències Biològiques, Farmàcia i Infermeria i Podologia 

Pareix ser que el contenidor més revolucionari és el de matèria orgànica, encara que és al 
que menys s’ha prestat atenció, perquè diu que si aquest funciona, tots funcionen. Aclareix 
que no fa olor, no hi han insectes i tenim a professorat que està col·laborant.  

Demana la col·laboració de la UV, especialment la de la Vicerectora de Sostenibilitat, 
Cooperació i Vida Saludable per fer una adquisició que pogués reduir el cost. 

La Sra. Rectora agraeix l’interès que desperten els temes mediambientals a la nostra 
Universitat, i demana que es coordinen amb la Vicerectora per fer més àgil el projecte. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Farmàcia que vol fer dos 
agraïments.  

Informa que diumenge passat va tindre lloc la carrera que, afavorida per l'Agència Espanyola 
del Medicament i organitzada per la Facultat de Ciències de la Salut de la Universitat, amb 
el lema era córrer per a conscienciar a la població de la resistència als antibiòtics. Llavors 
volia fer dos agraïments.  

En primer lloc a la nostra Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable, Pilar 
Serra, perquè ja fa dos anys s'intentava participar i ella va fer d’intermediària amb l' 
Ajuntament de València amb i el de Burjassot. Destaca el caràcter incansable i infatigable 
de la Vicerectora i a més, comenta que va participar en la carrera. Per altra banda, vol 
expressar l’agraïment al personal de suport que sempre atenien amb un somriure i estaven 
disposats a ajudar. 

També vol felicitar al Gerent per la tasca de l'equip que té en UVesport. Li agradaria que 
quedés constància que va ser un èxit, amb més de 400 persones inscrites. 
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La Sra. Rectora agraeix la intervenció i dona la enhorabona a la Vicerectora, a UVesports 
així com a tots els participants. 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula al Gerent que vol aportar un aclariment 
respecte al tema de la signatura electrònica. Comenta que en general són les unitats de 
gestió les que pujen els documents al portafirmes, i és a ells a qui cal dir que ho facin de 
manera electrònica. Afegeix que tots els dies té uns 70 o 80 documents comptables per 
afirmar.  

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials que 
vol compartir una iniciativa que s'ha generat en la seua facultat en relació a la qüestió de la 
guerra. Explica que hi ha professorat que, en contacte amb l'Assemblea Valenciana per la 
Pau, està pensant d'organitzar un fòrum en el Campus de Tarongers, amb diverses entitats 
per fer algun tipus de performance, una taula rodona, alguna activitat i vol donar difusió i 
compartir-ho, perquè pensa que la situació és molt preocupant. 

La Sra. Rectora s’interessa per aquesta activitat. Comenta que, una vegada fixada la data, 
es donarà màxima difusió i si pot, assistirà personalment. 

No havent més intervencions, i com que no hi ha més assumptes que tractar, la Sra. Rectora 
agraeix l’assistència als presents i clou la sessió, a les 11,07 hores, de la qual cosa com a 
Secretària General, estenc aquesta acta.  

Vist i plau 

La Sra. Rectora, 

María Vicenta Mestre Escrivá 


